
Infractor condamnat, prins la
Costinești
6 iunie 2018 8:48
La data 5 iunie a.c., polițiștii din cadrul Poliției stațiunii
Costinești au depistat un tânăr, în vârstă de 26 de ani, din
județul  Teleorman,  pe  numele  căruia  Judecătoria  Sector  2
și Judecătoria Sector 1 București au emis mandate de executare
a pedepsei de 1 an, respectiv 1 an și 4 luni închisoare,
pentru săvârșirea de infracțiuni la regimul circulației.

Tânărul a fost escortat și introdus în Penitenciarul Poarta
Albă.

Șoferi din sudul litoralului,
prinși beți la volan sau fără
carnete de conducere
6 iunie 2018 8:48
La data de 5 iunie a.c., polițiștii din cadrul Serviciului
Rutier au identificat un bărbat, în vârstă de 29 de ani, din
municipiul Mangalia, care a condus un autoturism pe strada
Nicolae  Bălcescu,  din  localitatea  Pecineaga,  județul
Constanța, fără a poseda permis de conducere pentru nicio
categorie de vehicule.

La data de 5 iunie a.c., polițiștii din cadrul Serviciului
Rutier au identificat un tânăr, în vârstă de 26 de ani, din
localitatea  2  Mai,  județul  Constanța,  care  a  condus  un
autoturism  pe  bulevardul  Tomis,  din  municipiu,  fiind  sub
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influența băuturilor alcoolice. Conducătorul autoturismului a
fost  implicat  într-un  accident  rutier  soldat  cu  pagube
materiale.

La data de 5 iunie a.c., polițiștii din cadrul Serviciului
Rutier au identificat un bărbat, în vârstă de 44 de ani, din
localitatea  Dulcești,  județul  Constanța,  care  a  condus  un
autoturism  în  localitate,  fiind  sub  influența  băuturilor
alcoolice.

Polițiștii constănțeni au condus persoanele în cauză la spital
pentru prelevarea de probe biologice, în vederea stabilirii
alcoolemiei în sânge.

În cauze, au fost întocmite dosare penale.

Conducerea Sindicatului Liber
”Navalistul”  solicită
angajaților DMHI să participe
la  acțiunile  de  protest
programate  pentru  luna
aceasta!
6 iunie 2018 8:48

Comunicat

Luni, 04.06.2018, membrii Consiliului Director al SLN au decis
sa accepte
propunerea  Administratiei  de  prelungire  a  perioadei  de
negociere colectiva
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pana la data de 30 iunie 2018.
De  asemenea,  deoarece  nu  avem  nicio  certitudine  ca  se  va
finaliza
tranzactia si se va aproba contractul de asociere dintre SN 2
MAI SA si Damen
pana  la  sfarsitul  acestei  luni,  s-a  decis  demararea
procedurilor  de  strangere  de
semnaturi  pentru  organizarea  unor  actiuni  de  protest  in
Mangalia in perioada 18 – 22 iunie 2018 si la Bucuresti in
perioada  25  –  29  iunie  2018.  Informatii  suplimentare
referitoare  la  data  exacta,  intervalul  orar  si  locul  de
desfasurare al actiunilor de protest le vom comunica ulterior
dupa centralizarea tabelelor cu
participantii  la  protest  si  obtinerea  avizelor  pentru
organizarea  adunarilor
publice.
Facem apel catre toti salariatii SC DMHI SA si SC DMHRM SRL sa
se alature initiativei sindicatului de a organiza actiunile de
protest. Cei care doresc
sa  participe  pot  semna  pe  tabelele  aflate  la  sediul
sindicatului  si  la  lideri  de
sindicat de sectie.
CONSILIUL DIRECTOR AL SLN

Sătui să aştepte finalizarea
tranzacţiei  cu  Damen,
sindicaliştii  din  şantier
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pregătesc acţiuni de protest
în Mangalia şi în Bucureşti!
6 iunie 2018 8:48

Ieri, după-amiază, a avut loc şedinţa Comitetului Director al
Sindicatului Liber „Navalistul” în cadrul căreia s-a decis
acceptarea propunerii administraţiei DMHI, respectiv aceea de
 prelungire a perioadei de negociere a punctelor rămase în
aşteptare referitoare la prevederile contractului colectiv de
muncă. Negocierile au fost amânate până la data de 30 iunie
ac, deoarece  nici până în prezent nu s-a semnat tranzacţia cu
Damen,  discuţiile  dintre  olandezi  şi  Ministerul  Economiei
durând  mai  mult  decât  se  anticipase  şi  decât  speraseră
angajaţii şantierului.

Cele  cinci  puncte  asupra  cărora  conducerea  sindicatului
doreşte să negocieze, dar, pe care, deocamdată, nu are cu cine
să le dezbată, vizează promovarea salariaţilor, durata pauzei
de masă, salarizarea şi alte drepturi salariale, organizarea
timpului de lucru, valoarea biletelor de odihnă.

Tocmai  de  aceea,  conducerea  sindicatului  ne-a  declarat  că
pregăteşte acţiuni de protest în Mangalia şi în Bucureşti.
Salariaţii  şantierului  vor  organiza  miting  de  protest  la
Mangalia în perioada 18 – 22 iunie, până atunci urmând să
strângă  semnături,  iar  în  Bucureşti,  în  perioada  25  –  29
iunie, dacă în şedinţa AGA din 21 iunie nu se vor aproba
condiţiile de asociere mixte româno-olandeze.

În tot acest timp, în care aşteptarea este tot mai iritantă,
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stresantă  şi  apăsătoare  atât  pentru  DMHI,  cât  şi  pentru
cetăţenii Mangaliei şi ai localităţilor apropiate, negocierile
purtate la Ministerul Economiei, cu olandezii de la Damen,
deşi aproape zilnice, nu par să se apropie de finalul dorit.
Se pare că au existat sincope între avocaţi, care ar fi fost
însă rezolvate. De aceea, surse apropiate negocierilor ne-au
asigurat că tranzacţia se va finaliza foarte curând, însă
aceste promisiuni s-au tot făcut în ultimele săptămâni, fără
să se şi concretizeze, din păcate, astfel că au da naştere la
tot felul de speculaţii şi temeri care agravează şi mai mult
lucrurile.

În prezent, se află trei nave la reparat, însă durata timpului
de  lucru  nu  este  mai  mare  de  2  săptămâni,  urmând,  din
fericire, să fie aduse şi altele, dar tot pentru un interval
scurt  de  timp.  Salariaţii,  în  schimb,  continuă  se  plece,
pentru că nu mai au cum să aştepte, îndreptându-se către alte
şantiere unde salariile sunt mult mai mari.

Astfel, în prezent, în DMHI mai lucrează 1.614 de persoane,
însă  statistica  suferă  modificări  zilnic,  având  în  vedere
faptul că unii demisionează, alţii intră în concediu fără
plată, iar alţii, în şomaj tehnic.

Din cauza unei avarii RAJA,
s-a  întrerupt  apa  în
localităţile  Eforie  Nord  şi
Eforie Sud
6 iunie 2018 8:48
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Pentru remedierea unei avarii pe conducta de alimentare cu
apă, cu diametrul de 560 mm, între localitățile Eforie Nord și
Eforie Sud, RAJA SA Constanța a fost nevoită să întrerupă
furnizarea  de  apă  potabilă  astăzi,  05  iunie  2018,  în
intervalul orar 08.30 – 18.30. Sunt afectați de lipsa apei
consumatorii  din  Zona  Belona,  str.  Mării  și  cei  dintre
localitățile Eforie Nord și Eforie Sud.

Ne cerem scuze față de consumatorii afectați de lipsa apei
potabile,  pe  care  îi  asigurăm  că  echipele  care  execută
lucrările  vor  face  tot  posibilul  pentru  finalizarea
intervențiilor și reluarea furnizării apei potabile în cel mai
scurt timp.

RAJA  are  pregătite  29  de
echipe  din  intervenție  care
vor  acționa  în  zonele  cu
precipitații abundente
6 iunie 2018 8:48
 

În urma atenționărilor meteo de precipitații abundente pentru
judetul Constanța, la nivelul RAJA SA s-au luat toate măsurile
necesare pentru a se putea interveni cu promptitudine, fiind
constituite 13 echipe de intervenţie la nivelul municipiului
Constanța, respectiv 16 echipe pentru restul județului, dotate
cu utilajele necesare – wome, vidanje și pompe de mare putere.
Până  la  această  oră,  din  cauza  ploilor,  la  dispeceratul
societăţii s-au înregistrat în total 22 de reclamații, dintre
care 5 din orașul Năvodari, 4 din Ovidiu – străzile Delfinului
și  Pescarilor,  2  din  Mangalia  –  str.  Oituz  și  11  din
municipiul  Constanța,  cele  mai  multe  sesizări  vizând
cartierele: Palas, Coiciu, Compozitorilor, Poarta 6 și zona
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Delfinariu.
Echipele de intervenție au răspuns la toate aceste solicitări,
iar la ora actuală toate sunt în curs de rezolvare. Totodată,
pentru  a  putea  răspunde  cu  promptitudine,  echipele  de
intervenție  sunt  pregătite  să  acționeze  în  toată  această
perioadă.
Facem un apel catre toţi abonații care înregistrează probleme
la  sistemul  de  alimentare  cu  apă  potabilă  și  canalizare,
pentru remedierea acestor situatii într-un timp cât mai scurt,
să sesizeze toate avariile apărute la dispeceratul societății
la numarul de telefon 0241.924.

În  96  de  ore,  s-au
înregistrat  1.653  de  cazuri
grave la UPU Constanța, fiind
făcute 360 internări!
6 iunie 2018 8:48
În intervalul 31.05.2018, ora 08.00 -04.06.2018, ora 08.00, la
Unitatea Primiri Urgențe din cadrul Spitalului Clinic Județean
de Urgență “Sf. Apostol Andrei” Constanța au fost înregistrați
1653 pacienți (492 cu vârste cuprinse între 0-17 ani, restul
adulți). În urma evaluării stării de sănătate, 362 au fost
internați (88 copii).
Cele mai multe cazuri au fost înregistrate în primele 24 de
ore din interval (31.05, ora 08.00- 01.06, ora 08.00). Astfel,
de joi până vineri, au fost aduși la UPU 457 pacienți. Este
vorba despre 124 copii și 329 adulti. In urma investigațiilor
de  specialitate,  medicii  din  cadrul  UPU  SMURD  au  decis
internarea  a  121  pacienți.  Cele  mai  multe  cazuri  au  fost
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spitalizate în secțiile: Pediatrie- 24, Obstetrică Ginecologie
1 și 2- 23 , Cardiologie-12.
În ziua de 1 Iunie, la UPU au fost înregistrați 112 minori, 18
copii cu vârste cuprinse între 0-1 an și 94 cu vârste cuprinse
între 1-17 ani. 23 au rămas internați în secția Pediatrie, 1
la Chirurgie și Ortopedie Pediatrică.
Per total, în minivacanța de 1 Iunie, pe COD VERDE au fost
repartizați 1.455 pacienți, în vreme ce pacienții al căror
risc vital a fost evaluat ca fiind imediat, cât şi pacienţii
pentru  care  exista  un  risc  de  agravare  rapidă  au  fost
repartizați pe codurile ROȘU și GALBEN (16- cod roșu și 104-
cod galben). Pe codurile albastru și alb au fost repartizați
42, respectiv 36 pacienți.

Atenționare  hidrologică
pentru fenomene imediate, în
județul Constanța
6 iunie 2018 8:48
Administrația Națională ”Apele Române” și Institutul Național
de Hidrologie și Gospodărire a Apelor au emis o atenționare
hidrologică  pentru  fenomene  imediate  –  Cod  Galben  pentru
intervalul  de  valabilitate  04.06.2018,  orele  13:25  –
04.06.2018,  orele  21:00,  fenomenele  vizate  fiind  scurgeri
importante pe versanţi, torenţi, pâraie, viituri rapide pe
râurile  mici  cu  posibile  efecte  de  inundaţii  locale  şi
creşteri  de  debite  şi  niveluri,  cu  posibile  depăşiri  ale
COTELOR DE ATENŢIE pe râurile mici din jumătatea de nord a
județului  Constanța.  Primăria  Mangalia  va  informa  imediat
Centrul  Operaţional  al  Inspectoratului  pentru  Situaţii  de
Urgenţă  „Dobrogea”  al  judeţului  Constanţa,  Dispeceratul
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Administrației Bazinale de Apă Dobrogea Litoral și Comitetul
Județean  pentru  Situații  de  Urgență  Constanța,  în  cazul
producerii unor situaţii de urgenţă. Totodată, reprezentanții
Primăriei  Mangalia  vor  urmări  evoluţia  situaţiei
hidrometeorologice  în  conformitate  cu  „Regulamentul  privind
gestionarea  situaţiilor  de  urgenţă  generate  de  inundaţii,
fenomene meteorologice periculoase, accidente la construcţii
hidrotehnice,  poluări  accidentale  pe  cursurile  de  apă  şi
poluări marine în zona costieră”.

 

Audiție  în  vederea
selecționarii participanților
la Gala HOP! 2018
6 iunie 2018 8:48

 UNITER  anunta  organizarea  preselectiei  pentru  „GALA
TANARULUI ACTOR – HOP!”, a XXI-a editie, in perioada 11 –

13 iulie 2018 (cu posibilitatea de prelungire, in functie de
numarul concurentilor inscrisi), la Teatrul National I. L.
Caragiale din Bucuresti, Sala Mica.

Ne  adresam  tuturor  actorilor  care  au  absolvit  facultatea
(licenta) incepand cu promotia 2014.

Tema  acestei  editii:  Pirandello,  structura  ludica.  Eu  si
personajul.

 La Sectiunea INDIVIDUAL, concurentii vor pregati un moment
(monolog, colaj, studiu) bazat pe texte din opera lui Luigi
Pirandello (nuvele, piese de teatru, romane, scrisori). In
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constructia   momentului,  concurentul  trebuie  sa  integreze
maximum  2  minute  performative  care  sa  ii  puna  in  valoare
calitatile, abilitatile personale (dans, cant, capacitatea de
a  folosi  instrumente  muzicale,  capacitatea  de  a  manui
marionete,  acrobatie,  magie,  etc).

Durata maxima: 10 minute.

La  Sectiunea  GRUP,  concurentii  vor  pregati  un
spectacol/studiu/work  in  progress  (multi-media,  instalatie,
teatru fizic, teatru dans, performance) avand ca suport un
text  pirandellian  sau  un  text  al  unui  autor  modern,
contemporan ce are ca tema revizitarea operei lui Pirandello.

Durata maxima: 30 minute.

Componenta maxima a unui grup – 6 persoane.

 

Candidatii  trebuie  sa  trimita  la  adresa  de  e-mail
doina@uniter.ro un curriculum vitae, copie dupa diploma de
absolvire sau dupa adeverinta, in cazul absolventilor anului
2018, o fotografie (portret, rezolutie 300 dpi) si titlul
exercitiului prezentat. De asemenea, daca sunt anumite cerinte
tehnice pe care le putem asigura, va rugam sa le mentionati.

Data limita de inscriere este 30 iunie 2018.

Ministrul  Sănătăţii,  Sorina
Pintea  a  participat,  la
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Neptun,  la  Congresul
Internaţional  al  
Evaluatorilor  de  Servicii
Medicale
6 iunie 2018 8:48

Ministrul   Sănătății,  Sorina
Pintea a participat vineri seara
la  Neptun,  la  cea  de-a  II  a
ediție  a  Congresului
Internațional  al  Evaluatorilor
de Servicii Medicale. La Congres
au  participat  peste  120  de
persoane  din  sistemul  medical,

dar și din mediul academic.

Ediția   din  acest  an  a  Congresului   a  avut  ca
tema “Managementul calității serviciilor medicale/acreditarea
serviciilor medicale din ambulatoriu, iar toți cei prezenți,
manageri  de  spitale,  medici,  profesori  universitari,
evaluatori de servicii medicale, asistenți medicali, dar și
alte  categorii  socio-profesionle  care  au  legătură    cu
sistemul medical, pe lângă lucrile prezentate, au avut ocazia
să discute cu ministrul Sănătății despre problemele cu care se
confruntă  în  desfășurarea  actului  medical.  Prezența
mininistrului Sorina Pintea a generat un dialog constructiv cu
participanții  despre  necesitatea  calității  serviciilor
medicale, dar și despre salarizarea din sistemul sanitar.

Ministrul Sănătății a promis că se va implica în modificarea
Ordinului  975/2012  privind  implemetarea  managementului
calității serviciilor medicale în cadrul unităților sanitare
cu  paturi  din  rețeaua  Ministerului  Sănătății  și  a
autorităților  administrației  publice  locale.
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În încheierea lucrărilor, ministrul Sorina Pintea a primit din
partea  președintelului  Asociației  Evaluatorilor  de  Servicii
Medicale, Vasilică Rusu,  o diplomă de excelență și a fost
invitată să facă parte din marea familie evaluatorilor.

Iată  tarifele  la  Sanatoriul
Balnear Mangalia!
6 iunie 2018 8:48

https://editiadesud.ro/iata-tarifele-la-sanatoriul-balnear-mangalia/
https://editiadesud.ro/iata-tarifele-la-sanatoriul-balnear-mangalia/
http://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2018/06/1.png


http://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2018/06/2.png


http://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2018/06/3.png


http://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2018/06/4.png


http://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2018/06/5.png


*
Tarifele sunt valabile și pentru anul în curs.

S.C.  POLARIS  M  HOLDING  SRL
organizează  “Beat  plastic
pollution!”
6 iunie 2018 8:48
Marți, 5 iunie 2018, ora 13.30, la sediul SC M M RECYCLYNG
SRL, situat pe Bd. Aurel Vlaicu, nr. 290ª, S.C. POLARIS M
HOLDING SRL  organizează în parteneriat cu Asociația “United
Hands  România”,  Direcția  Generală  de  Asistență  Socială  și
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Protecția  Copilului  Constanța,  cu  ocazia  Zilei  Mondiale  a
Mediului, o vizită la stația de sortare si reciclare deseuri.

La  activitate  va  participa  un  grup  de  tineri  cu  vârste
cuprinse  între  12-18  ani,  care  provin  din  centrele  de
plasament  “Antonia”  și  “Delfinul”  din  Constanța.

Tema anului 2018, aleasă de UNEP (Programul Națiunilor Unite
Pentru Mediu) este “Beat  plastic pollution!”, având motto-ul
“If  you  can`t  reuse  it,  refuse  it!”,  invită  guvernele,
industriile comunitatea și oamenii să colaboreze pentru a găsi
soluții  sustenabile  pentru  reducerea  producției  si  uzului
excesiv de plastic de unica folosință, care poluează apele si
solul, afectând pe termen lung calitatea vieții și a sănătății
umane.

Activitatea  noastra  iși  propune  să  facă  cunoscută  tinerei
generații importanța reducerii consumului de plastic, dar și
posibilitatea  colectării  si  reciclării  lui  în  scopul
producerii de noi articole, cu un consum mai mic de energie si
combustibili.

Cu  sprijinul  Dvs.,  putem  aduce  în  atenția  cetățenilor
activitatea noastră, în scopul promovării importanței acestei
zile și a implicării fiecaruia în procesul de colectare si
reciclare a deșeurilor.

 

Dosar  penal  pentru  un
vârstnic  care  a  furat
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alimente de… 23 de lei!
6 iunie 2018 8:48
La  data  de  3  iunie  a.c.,  polițiștii  din  cadrul  Poliției
stațiunii Costinești au identificat un bărbat, în vârstă de 62
de  ani,  care  ar  fi  sustras  dintr-un  supermarket,  din
Costinești,  mai  multe  produse  alimentare.

Prejudiciul, în valoare de 23 de lei, a fost recuperat și
predat societății comerciale în cauză.

Polițiștii constănțeni a întocmit dosar penal sub aspectul
săvârșirii infracțiunii de furt.

Ședință  ordinară:  se  aprobă
bursele elevilor pe semestrul
al  II-lea.  Fântâna  de  pe
faleză,  reabilitată  cu  o
sponsorizare de 60.000 de lei
6 iunie 2018 8:48
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Conducerea  PRM  Mangalia  a
oferit  dulciuri  copiilor  de
ziua lor
6 iunie 2018 8:48

Președintele  PRM  Mangalia,  Florin
Carabaș,  în  colaborare  cu  filiala
”România Mare” din zona 2 Mai – Vama
Veche, condusă de către Nicolae Chiriac
și Partidul Noua Dreaptă, reprezentat
de  către  Ionuț  Andrei  Pricop  au
organizat,  astăzi,  o  nouă  acțiune
pentru  comunitatea  locală.
Astfel,  reprezentanții  PRM  și
partenerii lor au dorit să marcheze 1
Iunie,  Ziua  Copiilor,  prin  oferirea
celor mici, dar și adulților de daruri

dulci, tablete de ciocolată, mai exact.
Liderul PRM, Florin Carabaș ne-a declarat că acțiunea s-a
derulat  în  mai  multe  zone  din  oraș  printre  care  Rozelor,
Portului, 1 Decembrie, Albatros, Sirenei, cât și la căminele
șantierului, C 2, C3, C4, C6 etc. Alte 300 de tablete de
ciocolată au ajuns la copiii de la Centrele de Plasament din
Eforie și Constanța. ”Ne-am bucurat să aducem zâmbetul pe
fețele copiilor, dar nu numai. Am fost plăcut surprins să
constat că PRM și-a păstrat mulți simpatizanți. Pe Sirenei și
Rozelor, doi dinte cetățenii cu care m-am întâlnit m-au condus
acasă la dumnealor și mi-au arătat fie calendare, fie cărți cu
autograf scrise și semnate de către Corneliu Vadim Tudor pe
care  și  le-a  lansat  și  la  Mangalia.  Acțiuni  similare,  am
desfășurat de Florii și de Paște la Căminul de Bătrâni și în
zonele defavorizate ale orașului, unde am oferit alimente. Nu
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ne vom opri aici, vom organiza în continuare acțiuni pentru
semenii noștri care au nevoie de sprijin”, a precizat liderul
PRM Mangalia, Florin Carabaș.

1 Iunie – Ziua Internațională
a  Copilului,  la  Mangalia
(galerie foto)
6 iunie 2018 8:48
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Concert  Andreea  Bălan  și
spectacole de teatru, de Ziua
Copilului, la Mangalia
6 iunie 2018 8:48

Comunicat de presă

Primăria municipiului Mangalia organizează, în perioada 1-3
iunie, mai multe evenimente dedicate copiilor orașului, cu
ocazia  Zilei  Internaționale  a  Copilului.  Programul
manifestărilor include concerte, spectacole, dar și piese de
teatru special concepute pentru cei mici. Astfel, vineri, 1
iunie, începând cu ora 10.00, pe scena exterioară a Casei de
Cultură  este  programat  un  concert  al  cunoscutei  artiste
Andreea Bălan, în deschidere fiind invitați soliști locali.
Atmosfera va fi întreţinută de animatori, clovni şi personaje
Disney, cu care copiii se pot fotografia la căsuța special
amenajată  cu  această  ocazie.  În  aceeași  zi,  pe  scena  din
interiorul Case de Cultură se vor desfășura mai multe piese de
teatru atât pentru cei mici, dar și pentru adulți. Începând cu
orele 13.00, trupa de teatru ”Miorli” din București va juca
piesa „Rapunzel și magia ei”, iar seara, începând cu orele
18.00, publicul spectator va avea ocazia să urmărească piesa
de teatru ”Pisica Verde”, jucată de tinerii actori ai Trupei
”Thaliamar” din Mangalia. Evenimentele culturale vor continua
în zilele de sâmbătă și duminică, cu alte piese de teatru și
momente  muzicale  susținute  de  actori  ai  teatrului  ”George
Ciprian” din Buzău și Alex Ștefănescu, finalist al unui mare
show de televiziune. Astfel, sâmbătă, 2 iunie, începând cu ora
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11.00, pentru micuții orașului, se va juca piesa ”Tinkerbell
și Tărâmul de Nicăieri”, iar seara de la ora 19.00, piesa de
teatru  ”Vicleniile  lui  Scapin”,  cu  Vlad  Drăgulin  în  rol
principal.  Ziua  de  duminică,  3  iunie,  va  încheia  seria
evenimentelor,  cu  spectacolul  de  teatru  ”Alice  în  Țara
Minunilor”,  care  va  avea  loc  pe  scena  Casei  de  Cultură,
începând cu ora 11.00. Seara, începând cu ora 19.00, nouă
piese  muzicale  vor  fi  puse  în  scenă  de  artistul  Alex
Ștefănescu. Manifestarea este deschisă publicului larg, astfel
că toţi copiii din oraș, alături de părinții și bunicii lor,
sunt aşteptaţi în perioada 1 – 3 iunie, la Casa de Cultură,
pentru a sărbători, împreună, Ziua Copilului.

 

Clubul  Nautic  Român
promovează sporturile pe apă
şi pe plajă
6 iunie 2018 8:48
Clubul  Nautic  Român  organizează  pe  data  de  1  Iunie,  o
conferinţă de presă la baza sportivă din Techirghiol, de la
ora 09.30, cu ocazia Zilei Porţilor Deschise, eveniment public
de prezentare a portofoliului de proiecte şi de promovare a
sporturilor pe apă şi pe plajă.

Activităţile se vor desfăşura vineri, începând cu ora 10.00,
în incinta bazei sportive a Clubului Nautic Român, din oraşul
Techirghiol, str. Dr. Victor Climescu nr. 15, pe lac şi pe
plajă şi sunt destinate pasionaţilor de mişcare în aer liber,
indiferent de vârstă sau de abilităţi sportive.
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Evenimentul  este  deschis  copiilor,  grupurilor  organizate,
elevilor şi profesorilor de la unităţile de învăţământ din
Constanța, Techirghiol, Eforie, Agigea, Cumpăna şi Tuzla şi
partenerilor instituţionali ai Clubului Nautic Român, de la
Colegiul Naţional Mihai Eminescu, din Constanţa, Universitatea
Ovidius,  Academia  Navală  Mircea  cel  Bătrân,  Universitatea
Maritimă,  Garda  de  Coastă,  Comandamentul  Flotei  şi  Statul
Major al Forţelor Navale.

Voluntarii, antrenorii şi instructorii Clubului Nautic Român
îi vor iniţia sau îi vor acompania pe vizitatori, după caz, în
tainele sporturilor nautice sau în jocurile marinăreşti.

De asemenea, cu această ocazie, va fi deschisă prima sesiune a
Cursurilor pentru conducătorii de ambarcaţiuni de agrement, cu
motor şi vele.

Organizarea celei de-a III-a ediţii a Festivalului Naţional al
Sporturilor Nautice şi pe Plajă, programată a se desfăşura în
zilele  de  1,  2  şi  3  iunie,  în  oraşul  Techirghiol,  la
disciplinele:  Yachting,  Stand  Up  Padle  (SUP),  Windsurfing,
Kitesurfing, Înot în ape deschise, Caiac, Trasul de parâmă,
Aruncarea bandulei la punct fix, Badminton şi Volei pe plajă,
a fost anulată, pe fondul lipsei de implicare şi susţinere
manifestată de administraţiile publice locale, care au primit
cereri  de  finanţare  în  baza  legislaţiei  specifice.
Evenimentul,  înscris  încă  de  la  debut  în  calendarele
competiţionale anuale ale Direcţiei Judeţene pentru Tineret şi
Sport (DJTS) Constanţa, Federaţiei Române de Yachting (FRY) şi
Federaţiei Române Sportul pentru Toţi (FRST), a reunit, la
fiecare ediţie peste 450 de participanţi, sportivi amatori şi
de performanţă.



Accident grav pe podul spre
Limanu!
6 iunie 2018 8:48
În  această  dimineață,  în  jurul  orei  7.23,  șoferița  unui
autoturism care venea dinspre Mangalia pe direcția 2 Mai, a
oprit pe banda a doua a direcției de mers, dorind să întoarcă
mașina, călcând astfel marcajul dublu continuu. Autoturismul a
fost lovit de o a doua mașină, care circula regulamentar pe
același sens de mers, fiind proiectat, violent, într-un al
treilea  autovehicul,  care  circula  dinspre  Limanu  spre
Mangalia. Această din urmă mașină a fost și cel mai grav
avariată, șoferul, o femeie de 31 de ani și pasagerul acesteia
fiind accidentați grav. Aceștia au fost preluați de Ambulanță,
prima cu un traumatism la mână, iar pasagerul cu unul la
colană.

Zona din dreptul Șantierului Naval este una dintre cele mai
periculoase din Mangalia, întrucât șoferii circulă cu viteze
foarte mari sau încalcă marcajul dublu continuu de pe pod.

Avarie  RAJA  în  localitatea
Tuzla
6 iunie 2018 8:48
 

Pentru remedierea unei avarii pe conducta de alimentare cu
apă,  cu  diametrul  de  125  mm,  de  la  intersecția  străzilor
Republicii cu Castelului din localitatea Tuzla, RAJA SA a fost
nevoită să întrerupă furnizarea apei potabile astăzi, 29 mai

https://editiadesud.ro/accident-grav-pe-podul-spre-limanu/
https://editiadesud.ro/accident-grav-pe-podul-spre-limanu/
https://editiadesud.ro/avarie-raja-in-localitatea-tuzla/
https://editiadesud.ro/avarie-raja-in-localitatea-tuzla/


2018, în intervalul orar 10,00 – 16,00. Sunt afectați de lipsa
apei consumatorii de pe străzile: Eternității, Cerealelor și
Primăriei.

Ne cerem scuze pentru neplăcerile create abonaților afectați
pe care îi asigurăm că echipele de intervenție vor face tot
posibilul  pentru  finalizarea  reparațiilor  și  reluarea
furnizării  apei  potabile  în  cel  mai  scurt  timp.

 

 


